
VÝROČNÁ  SPRÁVA 
 

 
Rady školy pri Obchodnej akadémii, Nábr. K. Petroviča 1571, Liptovský Mikuláš 
 
Zloženie rady školy v roku 2018 

 1. Mgr.Miroslav Droppa zástupca pedagogických zamestnancov 
 predseda rady školy 
 2. Mgr. Katarína Piatková zástupkyňa pedagogických zamestnancov 
 podpredsedníčka rady školy 
 3. p. Miroslava Macháčová zapisovateľka 
 zástupkyňa nepedagogických zamestnancov 
 4. p. Katarína Urbanová   zástupkyňa rodičov školy 
 5. p. Zdenka Krajčírová zástupkyňa rodičov školy 
 6. p. Štefan Žakovič zástupkyňa rodičov školy 
 7. Mgr. Pavlína Vráblová delegovaná zástupkyňa ŽSK  
 8. Mgr. Terézia Gábriková delegovaná zástupkyňa ŽSK 
 9. Ing. LubicaCsókás delegovaná zástupkyňa ŽSK 
10. MUDr. Jaroslav Barok delegovaný poslanec ŽSK 
11. sl. Vladimíra Račková zástupkyňa žiakov 
 
Zmeny v rade školy v roku 2017 

V zložení rady školy nastala počas uplynulého obdobia zmena, vzhľadom na ukončenie 
štúdia dieťaťa zástupcu rodičov, ukončili svoje pôsobenie paniLešťanová 
a paniKorčušková  a novými zástupcami rodičov sa stali p. Urbanová, pán Žákovič, 
zároveň boli za zriaďovateľa školy kooptovaní noví členovia: pani Ing. Ľ.  Csókás,  
paniMgr. T.  Gabríková a paníK. Ďuranová namiesto odchádzajúcej Ing. R.Wildovej. 
  

Rada školy postupovala pri svojej činnosti podľa Štatútu rady školy a plánu práce RŠ, 
v zmysle týchto dokumentov sa stretla na zasadnutí na základe schváleného plánu. 
Ostatné rozhodnutia odhlasovali členovia RaŠ per rollam.  
 

Činnosť rady školy v kalendárnom roku 2017 

Na zasadnutiach boli rade školy predložené nasledujúce správy a návrhy riaditeľkou 
školy Mgr. Annou Dvorščákovou. 
-  Informácia o stave - počte prijatých žiakov 
-  Informácia o skladbe vyučovacích voliteľných predmetov   
-  Plán činnosti rady školy na školský rok 2017/18 
-  ZmenyŠkVPpreštudijnéodbory OA LM 
-  Šk. poriadok a plán práce pre školu a šk. internát OA LM 
-  Správa o výchovno-vzdelávacom procese školy 
-  Pedagogicko-organizačné a materiálne zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu                                                                  



-  Návrh na zaradenie študijných odborov  v ďalšom školskom roku 
-  Správa o hospodárení školy 
-  Školský vzdelávací program 
-  Štruktúra kariérnych pozícií zamestnancov OA LM na šk. rok 2017/18 
-  Plán kontinuálneho vzdelávania pg. zamestnancov na šk. rok 2017/18 
Rada školy uvedené materiály, prerokovala a vzala na vedomie.  
 
Členovia RŠ aktívne vznášali požiadavky a pripomienky ku činnosti vedenia a sami 
iniciovali uskutočnenie svojich návrhov. Problém pri práci rady školy nastal pri 
iniciovaní stretnutia, kedy sa niektorí členovia na stretnutie nedostavili  ale rada školy 
bola vždy  uznášania schopná. 
 
Prehľad o peňažných príjmoch a výdavkoch  
 

1) RŠ nevytvárala vlastný rozpočet a všetky náklady spojené s jej činnosťou sú 
uhrádzané z prostriedkov školy. 

 

2) V kalendárnom roku 2017neboli zo strany rady školy kladené na vedenie školy 
žiadne požiadavky vo veci materiálneho či finančného zabezpečenia. 

 

Rada školy sa počas celého roka zaujímala o problémy školy, finančnú situáciu 
a výchovno-vzdelávací proces. 
 

Vyjadrujem poďakovanie všetkým členom RŠ pri OA v Liptovskom Mikuláši, ktorí sa 
aktívne zúčastňovali zasadnutí.  
 
 
Liptovský Mikuláš, 28. február 2018 
 
Spracoval: Mgr. Miroslav Droppa, predseda rady školy 
 


